



Styremøte i Røros Idrettslag RIL 2/26 Røros IL Fotball

Dato: 13. januar 2026

Kl: 20.00 – 22.00

Sted: Bergstadens Hotel

Til stede: Jones Mikkelsen, Mats Indset, Jan-Anders Maaø-Ruden, Jan Høsøien, Marie Bakås og Ane Ryen Tøndel. Fra styret i hovedlaget møtte Ståle Berre.

Sakliste

Vedtakssaker:

- Sak 3/26: Godkjenning av møteinnkalling og protokoll fra forrige styremøte
- Sak 4/26: Habilitetsvurderinger i forhold til sakliste
- Sak 5/26: Pre season-arrangement 30. januar

Orienteringssaker:

- O-sak 6/26: Årshjulet v/Marie
- O-sak 7/26: Kontrakter med trenere og G19-samarbeidsavtale med Brekken
- O-sak 8/26: Status nye folk i verv og roller (forberedelse til årlig møte for 2025)
- O-sak 9/26: Planlegging av årlig møte for 2025
- O-sak 10/26: Fakturering av sponsorskilt på Øra
- O-sak 11/26: Hoopit-møte 21. januar
- O-sak 12/26: Oppdateringer fra Bergstadcupen
- O-sak 13/26: Status RBK fotballskole
- O-sak 14/26: Oppsummering påmelding lag 13 år til og med senior + status før påmeldingsfrist 10 – 12 år 10. februar
- O-sak 15/26: Oppfølging av sak 108/25: Vedtak om nye rutiner ved sesongslutt.
- O-sak 16/26: Eventuelt

VEDTAKSSAKER:

Sak 3/26 Godkjenning av møteinnkalling og protokoll fra forrige styremøte

Bakgrunn: Protokoll fra styremøtene 10. desember 2025 og 6. januar 2026. Ingen merknader innkommet.



Vedlegg til saken: Styreprotokoll fra 10. desember 2025 og 6. januar 2026.

Vedtak: Det fremkom ingen merknader til innkalling og sakliste. Protokoll fra styremøtene 10. desember 2025 og 6. januar 2026 godkjennes.

Sak 4/26 Habilitetsvurderinger i forhold til sakliste

Vedtak: Ingen av sakene krevde habilitetsvurderinger

Sak 5/26 Pre season-arrangement 30. januar

Bakgrunn: Vi har planlagt å avholde et pre season-arrangement 30. januar for alle spillere og foresatte fra 13 år og oppover. Nå er vi allerede midt i januar og så vidt styreleder vet er det ikke sendt ut «forvarsel» til trenere, lagledere, spillere og foresatte om arrangementet. Styret har mange oppgaver å jobbe fram mot årlig møte, og styreleder frykter at arbeid med arrangementet vil ta opp viktig tid – særlig når dette også er et arrangement vi ikke er sikre på om lag, spillere og foresatte faktisk ønsker. Det er også betydelige kostnader knyttet til arrangementet (minst kr 120 per spiller for servering, pluss andre kostnader). Kan vi i stedet bruke årlig møte i februar til noe av det vi ønsket for pre season-arrangementet? Kan dette også bidra til å få større oppmøte på årlig møte? Vi diskuterer og tar en avgjørelse.

Vedlegg til saken: Styreprotokoll fra styremøtene høsten 2025.

Vedtak: Det planlagte arrangementet 30. januar skrinlegges, og noen av punktene tas i stedet med inn i årlig møte. Et avslutningsarrangement for sesongen er lagt inn i årshjulet i november; styret tar ansvar for å arrangere dette møtet da og sørger for at dette blir en årlig seanse. I vår bruker vi kick off på Kyrksæterøra til å gjøre noe av det vi hadde planlagt for 30. januar, og Marie (eller andre frastyet til stede på Kyrksæterøra) blant annet takker for god insats i fjorårets sesong, og sier litt om satsningsområder for 2026-sesongen.

ORIENTERINGSSAKER

O-sak 6/26: Årshjulet v/Marie

Vi så på årshjulet for januar, februar og mars og fordeler oppgaver. Viktige milepæler de kommende tre månedene er:

- Påmeldingsfrist for lag 10 – 12 år 10. februar (Jones samarbeider med barnefotballansvarlig Lars Tore i sportslig utvalg for nødvendig info her)
- Martnasparkering 17. – 21. februar. Dette er en dugnad fotballgruppa har tatt på seg; og som utføres av senior herrer og G19, som også for storparten av inntektene. Lars og Jan er våre ansvarlige her, og Jan skal nå overta alt ansvar fra fotballgruppas side for julemarkedparkering og martnasparkering.
- Påmeldingsfrist for 6 – 9 år 10. mars (Jones samarbeider med barnefotballansvarlig Lars Tore i sportslig utvalg for nødvendig info her).
- Kick off for ungdoms- og seniorfotballen på Kyrksæterøra 13. – 15. mars; da har vi også sesongens første kamper i Trøndersk mesterskap, og sesongen er i gang for alvor!



O-sak 7/26: Kontrakter med trenere og G19-samarbeidsavtale med Brekken

Marie orienterte kort om de signerte kontraktene med trenerne. I tillegg må arbeidsavtaler skrives mellom hovedlaget og trenerne, ettersom det formelt er hovedlaget som står som arbeidsgiver. Marie orienterer administrasjonen i hovedlaget om hva som er avtalt i kontraktene og følger opp og påser at denne prosessen går så fort som mulig.

Marie gikk også kort gjennom den skriftlige samarbeidsavtalen med Brekken om G19, som vi venter på tilbakemelding fra Brekken på.

O-sak 8/26: Status nye folk i verv og roller (forberedelse til årlig møte for 2025)

Saken ble uheldigvis oversett på styremøtet. Nytt siden sist er at vi nå har et forslag til ny nestleder i styret. Denne saken blir en av hovedsakene på styremøtet i februar, der vi forbereder årlig møte.

O-sak 9/26: Planlegging av årlig møte for 2025

Særgruppene skal avholde årlig møte helst før utgangen av februar. Vi så på hva som behøves av forberedelser og fordelte oppgaver.

Forberedelse: Les protokollen for årlig møte for 2024 og årsberetning for 2024

- https://roros-il.no/wp-content/uploads/2025/05/Agenda-og-styrets-forslag-til-vedtak_arlig-mote-Roros-IL-Fotball-2025_signert.pdf
- https://roros-il.no/wp-content/uploads/2025/02/Arsberetning-for-2024_Roros-IL-Fotball.pdf

Planlegging av årlig møte bli hovedsak på styremøtet i februar. Dato for årlig møte for Røros IL Fotball er ennå ikke bestemt, ettersom det er avhengig av dato for årsmøte i idrettslaget.

Så fort dato for fotballmøtet er bestemt må det gå ut innkalling, slik at det blir mulighet til å sende inn saker.

Marie har ansvaret for å holde i trådene på det som har med årlig møte å gjøre.

Før og under styremøtet i februar: Marie forbereder til styremøtet i februar en vedtakssak på styrets forslag til treningsavgift for 2027. Dette forslaget må inn i innkallinga til årlig møte. Til styremøtet i februar sjekker Jan-Anders hva treningsavgifta nå er i sammenlignbare klubber.

O-sak 10/26: Fakturering av sponsorskilt på Øra

Det er i dag en rekke sponsorskilt rundt banen på Øra. Disse er det fakturert for i 2025. Men videre opplegg rundt dette er ikke avklart.

For 2026 (og videre) må blant annet dette avklares:

- Hvilke avtaler finnes med dem som allerede har skilt der?
- Hvem (fotballgruppa eller hovedlaget) har hovedansvar for både å etablere avtaler med sponsorer om disse skiltene, følge opp avtalene og fakturere?
- Hvor mange skiltplasser er det til rådighet?



- Skal idrettslagets hovedsponsorer ha skilt på Øra inkludert som en del av avtalen hovedlaget har med dem?
- Hvem har oversikt over hvor mange skiltplasser som finnes, hvem av dem som er solgt, hvor mange skal eventuelt gå til hovedsponsorene og hvilke som er ledige?
- Det er også andre fine skiltplasser på Øra, som på siden av tribunen, for eksempel. Bør det lages egne priser for disse? Hvem har i så fall ansvar for å selge og fakturere disse plassene, hovedlaget eller fotballgruppa? Bør hovedsponsorene få førsteretten til disse plassene?
- Hvem monterer sponsorskiltene på Øra?
- Hvem følger opp alt dette i 2026, 2027 osv.? Hovedlaget eller fotballgruppa?

Ståle tar opp dette som en diskusjonssak i hovedlagets neste styremøte og rapporterer tilbake til oss på styremøtet i februar.

O-sak 11/26: Hoopit-møte 21. januar

Onsdag 21. januar arrangerer hovedlaget infomøte om Hoopit for trenere og lagledere i fotballgruppa. Agenda er kort introduksjon, roller og ansvar for trenere og lagledere, medlemsoversikt og kommunikasjon, aktiviteter, påmelding og betaling og praktiske tips. Marie skal på møtet, men ettersom hun går av som styreleder i februar, er det viktig at andre i styret også kjenner til Hoopit godt, ikke minst fordi dette vil bli en viktig kommunikasjonskanal mellom fotballgruppa og spillere, forsatte, lagledere og trenere.

På møtet 21. januar stiller (i hver fall) Marie, Jan-Anders, Jones og Mats fra fotballstyret.

O-sak 12/26: Oppdatering fra Bergstadcupen

Vi gikk kort gjennom en oppsummering Marie har fått fra cup-leder Freyja Siv.

Vi er bedt om å ta stilling til et forslag fra cup-komiteen om at alle Røros-spillere skal få gratis Røros-kort (dvs. mat og underholdning). Tidligere har det blitt betalt for dette. Tanken er at gratis Røros-kort skal bidra til å «gi noe tilbake» til Røros-familiene som stiller på dugnad denne helga. I tillegg pålegger klubben egne lag å være med, så da tenker man det er rimelig at våre egne spillere får påspandert mat. Dette vil medføre tapte inntekter, men cup-komiteen har arbeidet godt for å dekke dette med andre inntekter. Styret i fotballgruppa stiller seg bak dette forslaget fra cup-komiteen.

Andre oppdateringer:

- Over 80 lag er meldt på så langt. Vi ligger med det bedre an enn i fjor på denne tida.
- Dommere for hele cupen er i boks. Det er også avtalt med to dommere som skal leies inn som dommeransvarlige under cupen. Arve Feragen er cupens dommeransvarlige fram til cupen, men er borte under selve cuphelga. Innleide dommeransvarlige er derfor en god plan B.
- Det er skaffet en god del flere overnattingsplasser enn i fjor, så også her ligger vi godt an.



O-sak 13/26: Status RBK fotballskole

Fra fotballskolekomiteen for 2026 er bare én av flere medlemmer med videre. Styret ønsker sterkt at vi skal fortsette å arrangere RBK fotballskole, og at dette skal bli en fast del av fotballgruppas tilbud gjennom året. Men hvordan sikrer vi at vi får satt sammen en handlekraftig komite?

Marie har sendt ut melding på Hoopit og Spond, og oppfordret folk til å melde seg på for å være med i komiteen, sammen med en kort forklaring på hvorfor fotballskolen er viktig både for spillere, trenere og fotballgruppa som helhet.

Hvis nok folk ikke har meldt seg til komite-verv innen kvelden torsdag 15. januar, sender vi ut ei melding om at fotballskolen er avlyst.

O-sak 14/26: Oppsummering påmelding lag 13 år til og med senior + status før påmeldingsfrist 10 – 12 år 10. Februar

Vi gikk kort gjennom hvordan det jobbes før påmeldingsfristen 10. februar. Vi diskuterte også hvordan vi kan gjøre denne prosessen enda mer smooth; nå ble Jones nødt til å innhente en god del opplysninger fra laga dagen før påmeldingsfristen 10. januar. Se ellers sak 6/26.

O-sak 15/26: Oppfølging av sak 108/25: Vedtak om nye rutiner ved sesongslutt.

Forberedelse: Se sak 108/25. Marie gikk kort gjennom saken og viste bl.a. malene Tynset bruker for å innhente info ved sesongslutt, både for å oppsummere sesongen som er gått og for å forberede neste sesong. Hvordan sikrer vi oss at rutinene vedtatt i sak 108/25 blir fulgt opp ved sesongslutt?

Jan tar ansvar for at både innhenting av info og rutine for påmelding blir gjennomført. Ved sesongslutt i 2026, skal alle trenere sende inn kort årsberetning for lagene, sammen med foreløpig oversikt over hvilke av trenerne, laglederne og spillerne som sannsynligvis blir med neste sesong. Før jul, foran hver sesong, skal det kjøres digital og forpliktende påmelding av spillere til kommende sesong. Det kommende styret må jobbe for å finne en god løsning for dette; kanskje kan vi be Tynset og Alvdal om tips her?

O-sak 16/26: Eventuelt

Ingen saker her.

Røros, 13. januar 2026

Ane Ryen Tøndel, sekretær i Røros IL Fotball